
Zápis z 1. iednání Komise územního rozvoie

Datum konání: 10.12.2018, 18:00 — 20:15

Místo konání: školní klub MZŠ

Přítomni: Ing. Ondřej Vojta, Blanka Exnerová, Ing. Jan Kupr, Ing. Miloš Mergl, Milan

Samec, Ing. Josef Roušal, Zdeněk Růžička, Ing. arch. Jan Záhora, Ing. Šárka

Zátková

Omluveni: Ing. Arch. Petr Kučera, Ing. Aleš Machalíček

Hosté: -

Program:

1) Zahájení — úvodní slovo předsedy komise

2) Seznámení členů s prací komise, vytyčení cílů

3) Komunikační propojení Újezda nad Lesy s Květnicí

4) Stanovení termínů & času pro jednání KÚR

5) Různé

1) Zahájení — úvodní slovo předsedy komise

Předseda zahájil jednání komise, přivítal přítomné členy a konstatoval, že komise je usnášení

schopná.

2) Seznámení členů s prací komise, vytyčení cílů

Komise má funkci poradní, vydává doporučující stanoviska kproblematice územního

plánování, developerských projektů, složitější případy dělení pozemků atd.

Byly diskutovány možnosti ucelených řešení větších územních celků v rámci Újezda nad

Lesy, jimiž se bude komise v budoucnu zabývat.

3) Komunikační propojení Újezda nad Lesy s Květnici

Komise projednala možnosti komunikačního propojení Ujezda nad Lesy a Květnice v oblasti

stávající panelové cesty mezi ulicemi Zehušická, Zherská — Diviznová, Vřesová.

Komise doporučuje RMČ zahájit přípravné kroky ktechnickému řešení komunikačního

propojení Újezda nad Lesy s Květnici.

Pro: 8 Proti: O Zdržel se: 1

Úkol: OMIpřipraví na příští KÚR podklady kpřípadným dotčeným pozemkům

4) Stanovení termínů a času pro jednání KÚR

Další termíny pro jednání KÚR v následujícím půlroce byly stanoveny vždy na první pondělí

v měsíci od 18:00. Konkrétní data dalších jednání KÚR: 7.1.2019, 4.2.2019, 4.3.2019,

1.4.2019, 6.5. 2019, 3.6. 2019.



5) Různé

V rámci diskuze o plánovaném obchvatu 1/12 komise doporučuje prověřit aktuální stav prací

a verzi projektu (sjezd u Květnice), případně jmenovat pověřence oprávněného zastupovat

MČ Praha 21 v jednáních s ŘSD ve fázi projektové přípravy.

Zapsala: Ing. Ludmila Lambertová

Ověřil: předseda komise Ing. Ondřej Vojta dne 17.12.2018

 


